



**Referat  
regionsbestyrelsesmøde,  
Region Nord  
9. april januar 2024**

---

Tid og sted:	Tirsdag, d. 9. april kl. 18.00 – 21.00 TEAMS
Mødedeltagere:	Regionsbestyrelsen Janne Wennerstrøm deltager i.f.m. punkt 8
Afbud:	Karina Haslund Jensen, Louise Sandberg Meldgaard, Jonas Weng, Søren Dam Fonsgaard, Susanne Grove. Christina Eilers deltog i dele af mødet.

---

**Referat**

**18.00 Velkomst og opfølgning på bestyrelsens arbejdsgrupper**

**1. Godkendelse af dagsorden** v. Regionsnæstformand Betina Agger

*Godkendt, med bemærkning om at punkt 8 flyttes frem efter punkt 3.*

**2. Valg af referent** v. Betina

*Jannie Kejser er referent.*

*Da der ikke længere er deltagelse af kontorleder til bestyrelsesmøderne, skal referentopgaven gå på skift mellem bestyrelsens medlemmer. Der udarbejdes en skabelon til referaterne fremadrettet samt en liste for referentrækkefølgen.*

**3. Bekræftelse af godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet 31. januar 2024** v. Betina

*Godkendt*

**4. Opfølgning fra bestyrelsens arbejdsgrupper** v. Betina/Trine

Arbejdsgrupperne giver status.



Aktivitetsudvalg

Matilde, Helene og Stella og Trine

- Opfølgning på forårets afholdte arrangementer

Arrangementerne om æresrelateret konflikter i hhv. Aalborg og Aarhus har vellykket. De fremmødte har haft nogle gode faglige timer.

Fagligt udsyn måtte jo desværre aflyses pga. for få tilmeldte. De tilbagemeldinger der har været, har ikke handlet om programmet, men om egenbetalingen. Vi aftaler, at vi drøfter videre ift. fremtidige arrangementer til vores regionsbestyrelses seminar.

Betina arbejder på et fagligt arrangement om autisme. Der er kontakt med oplægsholder, der afventes dato.

Trine arbejder sammen med VIAs efter/vider uddannelsesafdeling på et arrangement om, hvilke efteruddannelsesmuligheder der er på VIA, og måske også med noget råd og vejledning til den enkelte. Dette arrangement bliver i hhv. Aarhus og Holstebro  
Det giver anledning til nogle kommentarer ift. udbuddet i Aarhus, samt de vilkår der er på arbejdspladserne for at deltage.

- Forårets fremtidige arrangementer. Se bl.a. mail fra Trine 14/3 vedr. Quiz og Bobler

Quiz og bobler:

Vært er Stella, Trine og Finn som gæst

Hjælper ift. spørgsmålene er:

Sarah, Martin, Helene, Christine F. og Jannie. Stella sender kategorierne til dem

Trine, Stella og Betina står for at lave reklame for arrangementet.

Trine står for præmierne til 1. 2. og 3. pladsen

Stella og Trine står for Quizguiden

Christina E sørger for at den gyldne samfundshjælper kommer ind, og Maiken for at få præmier ud.

- Drøftelse af efterårets arrangementer

Aktivitetsudvalget er lidt underdrejet, så Sarah og Betina bistår med forslag og hjælp resten af perioden.

Netværks for arbejdsløse



*Intet nyt.*

#### Generalforsamling

*Det bliver afholdt i lokalerne i Aalborg. Der arbejdes på et indslag med hjælp fra pengene fra det aflyste Fagligt udsyn*

#### Rep. Udvalg – det politiske arbejde

*Matilde er også en del af denne arbejdsgruppe.  
Behandles under punkt. 6*

#### Redaktion/"omtale"

*Trine og Betina fremlægger oplæg til mediestrategi, som efterfølgende behandles af bestyrelsen.*

*Betina foreslår, at formandskabets udkast til mediestrategi ligges ind i arbejdsgruppen, hvilket godkendes. Der efterspørges flere i gruppen og Sarah melder sig.*

### **19.10 Drøftelser og beslutninger**

#### **5. Arbejdet i Regionsbestyrelsen efter implementering af ny administrativ organisation** v. Trine

*Punktet indledes med orientering fra Trine om ny administrativ organisation. Derefter drøfter bestyrelsen, hvordan disse ændringer påvirker arbejdet i bestyrelsen.*

*Trine orienterer om organisationen samt hvad det har haft af betydning – bla. For den politiske del af foreningen  
Der vedlægges slide*

#### **6. Drøftelse af og input til arbejdet i DS' lovudvalg** v. Trine & Stella

*Drøftelse af hvordan regionsbestyrelsen kan inddrages i arbejdet.  
Det foreslås, at inputs hentes i vores REP Udvalg, men der opfordres samtidig til at flere deltager i de adhoc møder der kommer ift. sparring til Trine og Stella.  
Sarah melder sig*

*Vi aftaler desuden, at punktet kommer på dagsorden til regionsbestyrelsesseminaret.*

### **20.05 Orienteringspunkter, regnskab, kommunikation, eventuelt og evaluering af mødet**



## **7. Orientering og drøftelser v. Trine**

- a. Næstformandsrolle og arbejdsopgaver (fast punkt) v. Trine og Betina

*Betina orienterer om, hvad hun laver; mange af de samme opgaver som Trine/regionsformanden. Samtidig er et vigtigt fokuspunkt studieindsatsen, har lavet netværk for socialrådgivere i fleksjob sammen med de andre næstforpersoner, debatindlæg mv. Vi drøfter, om der fortsat er behov for dette punkt på dagsorden, da ingen har det behov, konkluderes det, at det bortfalder.*

- b. OK 24 v. Trine

*Trine orienterer om overenskomstforligene og den igangværende urafstemning*

- c. Orientering fra FU v. Trine

- i. Supplerende orientering i.f.t. emner, som ikke er behandlet tidligere på mødet.

*Der er ikke noget nyt fra FU udover det som allerede er på dagsordenen under andre punkter (de har haft fokus på OK og den administrative omorganisering i DS)*

- d. HB mødet d. 15. – 16. april 2024 – orientering og drøftelse v. Trine

*HB møde d.15. og 16. april; der er fuld opbakning fra regionsbestyrelsen til at flytte rep 2024 til Odense. Der er ellers ingen kommentarer til materialet*

- e. Status klubtilskud Region Nord 2024

*Status klubtilskud 2024. Der henvises til bilag i AdminControl til dagens møde*

## **8. Internt regnskab 2023 v. Janne**

Internt regnskab 2023 fremlægges til godkendelse i bestyrelsen med efterfølgende godkendelse på generalforsamling 2024.

Regnskabet underskrives i forbindelse med bestyrelsesseminaret i maj.



*Regnskabet er først kommet i dag, hvorfor det ikke har været sendt ud som bilag.*

*Janne gennemgår det kort, men forslår, at det dagsordenssættes til vores regionsbestyrelsesseminar i maj for en grundigere gennemgang. Samlet kommer regionen ud med et overskud på 505.496 kr. Det skyldes vi har sparret, bl.a. med en vakant stilling hos konsulenterne. Samtidig er tilskuddet og dermed de vedtagne besparelser for 2023 ikke ændret, hvorfor overskuddet reelt ikke er så stort som det fremgår af regnskabet.*

*Det besluttes, at regnskabet dagsordenssættes til mødet i maj mdr.*

## **9. Eventuelt**

*Mathilde gør opmærksom på, at signalværdien i at øst sender deres bestyrelse til Folkemøde er bekymrende. Vi har haft stort fokus på besparelser i foreningen, og det signalerer ikke fællesskab.*

*Bestyrelsen aftaler at Trine på FU er undersøgende på hvor mange der skal afsted, og præsentere resten af FU for bestyrelsens bekymring/perspektiver.*

## **10. Kommunikation på Facebook v. Trine**

Bestyrelsen aftaler, hvad der efter mødet kommunikeres på Facebook samt beslutter, hvem der poster.

*Sarah melder sig, temaerne er OK24 urafstemning og det kommende Quiz og Bobler arrangement.*

## **11. Evaluering af mødet v. Trine**

*Alle glæder sig til at mødes fysisk næste gang.*